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Så blev det �d �l et endnu et nyhedsbrev.  

Og lad mig starte med det kedelige……. AFFALDSHÅNDTERING….. 

Der er fortsat lidt udfordringer med håndteringen af Jeres affald, især i 1A-3E hvor det fortsat går helt galt. 
Det er vig�gt at vi alle sammen er med �l, at få sorteret så korrekt som muligt, da vi ellers bliver pålagt 
gebyrer – som i sidste ende kan betyde huslejes�gninger. Så min bøn er endnu en gang – vær med �l at 
sortere korrekt. 

Jeg prøver lige her, at præcisere håndteringen af det affald jeg finder, når jeg går mine runder i afdelingen. 

1. Blød plast skal sorteres som restaffald. 
2. Flamingo skal sorteres som restaffald. 
3. Kosme�k, deodorant o.l. skal sorteres som miljøaffald. (Mere herom lidt længere nede. 
4. Dyner, tøj, møbler etc. er storskrald og skal afleveres på genbrugspladsen i Ringsted. 
5. Glas og plas�cbeholdere fra fødevarer skal skylles inden de smides i containeren. 
6. Sprinklerdunke skal være helt tømt inden de smides ud. 

 

Miljøkasser (de røde spande) 

Der er kommet et miljøskab med hængelås på i affaldsøen ud for nr 7. Det er fra Affald+ side meningen at 
alle skal have koden �l skabet, og aflevere miljøaffaldet her, samt bes�lle a�entning, når spandene er 
fyldte. Men for at lete håndteringen, og �lstræbe at så meget affald som muligt bliver sorteret korrekt, så 
har jeg forespurgt om vi kan få en rød spand �l hver affaldsø, som jeg så kan samle sammen og sæte i 
skabet, samt bes�lle a�entning af, når spandene er fyldte.   

Folderen �l håndtering af miljøaffald, er vedhæ�et nyhedsbrevet her. 

Og ind�l videre hens�lles i alle �l at aflevere Jeres miljøaffald i den røde spand ved siden af skabet i 
affaldsøen ud for nr. 7. 

 

Ladestander �l elbiler. 

Det er nu endelig lykkedes at få en ladestander frem, som også er blevet afleveret �l elektrikeren. Han er nu 
i færd med at a�ale med el-selskab og hvem andre han nu skal have a�aler med at der bliver etableret 
kabler frem �l pladsen hvor ladestanderen skal stå. 

Og hvor skal den så stå??? 

Ladestanderen vil blive placeret mellem de første 2 parkeringsbåse ud mod Nordrup Vestervang på 
Parkeringspladsen ud for nr 10-16. Vi har i bestyrelsen talt om at der skal skiltes med begrænset lade�d, for 
at undgå at parkeringsbåsene bliver brugt �l fast parkering for el-biler. 

 



Hundelort. 

Der er kommet klager over, at der bliver lu�et hunde i blomsterparken, og at ejerne lader hunden skide 
uden at samle op. Det har jeg naturligvis meddelt, at det kan jeg slet ikke fores�lle mig, kan være nogen her 
fra Æblehaven, der ikke er ansvarsfulde nok �l ikke at gøre. 

Men at jeg naturligvis ville berøre det her i nyhedsbrevet – det værende hermed gjort. 

 

Græsplæner og nyanlagte plæner. 

Det er endelig lykkedes SB enterprise at få afslutet anlægning af de sidste grønne arealer. Nu mangler vi 
blot noget regn, så græsset kan spire og gro.   

Og når vi så snakker gro, så har vi desværre også ha� lidt udfordringer med vedligeholdelse af de grønne 
arealer i den ”gamle” del af afdelingen. Som nogen har bemærket, så har jeg på eget ini�a�v slået det 
meste i første omgang. Der burde meget snart være en løsning på vej, så jeg kan læne mig �lbage på min 
egen terrasse og nyde sommeren. 

 

Sommerfest 

Festudvalget planlægger at arrangere noget sommerfest i August måned. Endelig dato vil meget snart blive 
udmeldt.  

Men derfor vil vi i bestyrelsen stadigvæk opfordre Jer alle �l, at finde anledning �l, og slæbe grill, borde og 
stole ud på fællesarealerne en fredag eller lørdag a�en, og inviterer �l en spontan grilhyggea�en med 
naboerne.  

 

Bestyrelsen ønsker Jer alle en dejlig sommer.  

 


